
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 06  квітня 2023 року № 32   

           м. Баштанка 

 ХХХІІ    сесія  восьмого   скликання 

Місце проведення: Баштанський ліцей 
«ТЕМП» 

Час 14.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 24 

Присутні на початку сесії міської ради – 20 (протокол реєстраційного голосування 
додається). 
       

Головуючий на сесії –   Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова.    

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував присутніх про те, що тридцять друга сесія міської ради скликана 
у відповідності до Законів України «Про місцеве самоврядування в Україні», 
«Про правовий режим воєнного стану».  

 

В роботі сесії взяли участь: 
- Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради; 
- Оксана ШПАРУК, директор КНП «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги»; 

- Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська багатопрофільна лікарня»; 
- Сергій ФЕДОРКО, директор КП «Добробут»; 
- Микола ГЕРАСИМЛЮК, в.о. директора КП «Міськводоканал»; 
- Ірина ЛЕВИЦЬКА, директор «Центру професійного розвитку педагогічних 

працівників Баштанської міської ради»;  
- Олександр КОПТЄВ, начальник відділу освіти, молоді та спорту;  

- Юлія ГЛАДКА, начальник відділу організаційно-кадрової роботи та 
контролю;  

- Оксана ВИНОГРАДОВА, начальник юридичного відділу; 
- Руслан СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності; 

- Інна ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища; 

- Андрій ЧЕРІН, завідувач сектором з питань цифрового розвитку, цифрових 
трансформацій та цифровізації  (CDTO); 

- Юрій БУБЛИК, начальник відділу з питань містобудування, архітектури, 
містобудівного кадастру та цивільного захисту. 

 



Головуючий на сесії Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова запропонував 

депутатам провести реєстраційне голосування. 
 

Проведено реєстраційне голосування. 
 Зареєструвались 20  депутатів та міський голова. 

 

Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є повноважною, якщо в її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

Міський голова оголосив про відкриття сесії. 
 

(Лунає  Державний  Гімн  України) 
   

Перед початком роботи пленарного засідання міський голова Олександр 
БЕРЕГОВИЙ звернувся до присутніх на сесії з метою вшанування пам'яті героїв, 
мешканців Баштанської міської територіальної громади, які з 2014 року і по 
теперішній час віддали своє життя за Україну. Після цього було оголошено 
хвилину мовчання.  

 

Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох 
депутатів: 
ЛЕХ Віктор Петрович, від політичної партії «Слуга народу»; 
БАБІН Олександр Федорович, позафракційний;  
ЯЩЕНКО Володимир Валерійович, від політичної партії «Наш край». 

 

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
«ЗА» -21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у 
кількості трьох депутатів: 
КОВТУН Марина Олександрівна, від політичної партії «Слуга народу»; 
ЗЮЗЬКО Ганна Станіславівна, від політичної партії «Європейська солідарність»; 

ЧЕРНОВА Зінаїда Миколаївна, від політичної партії «Наш край». 
 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
Підсумки голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував присутніх на сесії про надходження депутатського запиту депутата 
міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо направлення звернення до представників 
Української Православної Церкви, які знаходяться на території Баштанської 
територіальної громади. 
 Окрім того, надійшло депутатське звернення від депутата міської ради 
Сергія КОЗЯВКА щодо відновлення роботи Будинку дитячої та юнацької 
творчості. 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив 

порядок денний та регламент роботи тридцять другої сесії міської ради і 



запропонував проголосувати за його затвердження в цілому з урахуванням 
розгляду  депутатських запиту та звернення. 

 

Підсумки голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

Тридцять другої  сесії  міської  ради  восьмого  скликання: 
 

1. Про День вшанування пам'яті захисників Баштанського району, 
загиблих внаслідок збройної агресії російської федерації проти України. 

Інформує: Віталій ГОМЕРСЬКИЙ, депутат Миколаївської 
обласної ради  

2. Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку первинної 
медичної допомоги на території Баштанської ТГ на період 2021-2023 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 02 грудня 2021 року №2. 

Інформує: Оксана  ШПАРУК, директор КНП «Центр первинної 
медико-санітарної допомоги» 

3. Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку вторинної 
(стаціонарної) медичної допомоги на території Баштанської ТГ на період 
2021-2023 років, затвердженої рішенням міської ради від 29 квітня 2021 року 
№1. 

Інформує: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня» 

4.  Про затвердження змін до фінансового плану комунального 
некомерційного підприємства «Баштанська багатопрофільна лікарня» 
Баштанської міської ради Миколаївської області на 2023 рік. 

Інформує: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня 

5. Про внесення змін та доповнень до Цільової програми захисту 
населення і територій від надзвичайних ситуацій техногенного та природного 
характеру Баштанської територіальної громади на 2022-2025 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 02 грудня 2021 року №1. 

Інформує: Юрій БУБЛИК, начальник відділу з питань 
містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 
цивільного захисту  

6. Про внесення змін та доповнень до Комплексної програми сприяння 
оборонній та мобілізаційній готовності Баштанської міської ради на 2021 -

2024 роки, затвердженої рішенням міської ради від 29 квітня 2021 року № 3. 
Інформує: Юрій БУБЛИК, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 
цивільного захисту  

7. Про внесення змін до Програми забезпечення громадян житлом у 
Баштанській територіальній громаді  на 2023-2027 роки. 



  Інформує: Руслан СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово - комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

8. Про затвердження Положення про порядок надання та користування 
службовими жилими приміщеннями, що належать Баштанській 
територіальній громаді. 

  Інформує: Руслан СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово - комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

9. Про оренду об'єктів нерухомого майна комунальної власності 
територіальної громади Баштанської міської ради. 

Інформує: Руслан  СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово -комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

10. Про розгляд клопотання Миколаївської обласної прокуратури 
щодо виключення з числа службових жилих приміщень квартири №61 в 
будинку 97 по вулиці Ювілейна у місті Баштанка Миколаївської області. 

Інформує: Руслан  СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово -комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

11. Про звіт директора КУ «Центр надання соціальних послуг 
Баштанської міської ради» про роботу та результати діяльності комунальної 
установи за 2022 рік. 

Інформує: Ольга  ПРИШЕДЬКО, директор КУ «Центр надання 
соціальних послуг Баштанської міської ради»  

12. Про звіт директора КУ «Центр професійного розвитку 
педагогічних працівників Баштанської міської ради» про роботу та 
результати діяльності комунальної установи. 

Інформує: Ірина  ЛЕВИЦЬКА, директор КУ «Центр професійного 
розвитку педагогічних працівників Баштанської міської 
ради»  

13. Про звіт виконуючого обов'язки директора КП «Міськводоканал» 
Баштанської міської ради про роботу та  результати діяльності комунального 
підприємства за 2022 рік. 

Інформує: Микола ГЕРАСИМЛЮК, в.о. директора             
КП «Міськводоканал» 

14. Про звіт директора КП «Добробут» про роботу та результати 
діяльності комунального підприємства за 2022 рік. 

Інформує: Сергій  ФЕДОРКО, директор КП «Добробут» 

15. Про внесення змін до Статуту комунального підприємства 
«Добробут» та затвердження його в новій редакції. 

Інформує: Сергій  ФЕДОРКО, директор КП «Добробут» 

 



16. Про внесення змін до бюджету Баштанської міської 
територіальної громади на 2023 рік. 

Інформує: Світлана  ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради 

17. Про надання дозволу на списання комунального майна. 
Інформує: Алла  БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 

багатопрофільна лікарня 

18. Про надання дозволу на списання легкового автомобілю GEELY 
MR7151А з балансу відділу освіти, молоді та спорту. 

Інформує: Олександр  КОПТЄВ, начальник відділу освіти, молоді 
та спорту  

19. Про надання згоди на безоплатне прийняття індивідуально 
визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 
міст Миколаївської області у комунальну власність територіальної громади 
Баштанської міської ради. 

Інформує: Олександр  КОПТЄВ, начальник відділу освіти, молоді 
та спорту  

20. Про внесення змін до Статуту комунальної установи 
«Баштанський міський будинок культури» Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області. 

Інформує: Ангеліна  ДОВГА, керівник вокальної студії 
Баштанського міського будинку культури 

21. Про затвердження базової  мережі закладів культури Баштанської 
міської ради. 

Інформує: Ангеліна  ДОВГА, керівник вокальної студії 
Баштанського міського будинку культури 

22. Про внесення змін до рішення міської ради  від 21 листопада 2022 
року № 14 «Про затвердження базової мережі закладів культури на базі КЗ 
«Баштанський міський будинок  культури» Баштанської міської ради. 

Інформує: Ангеліна  ДОВГА, керівник вокальної студії 
Баштанського міського будинку культури 

23. Про передачу майна комунальної власності Баштанської 
територіальної громади з балансу відділу розвитку культури і туризму 
виконавчого комітету Баштанської міської ради на баланс Баштанської 
міської ради Миколаївської області.  

 Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

24. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 06 
листопада 2019 року №24 «Про затвердження  проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в постійне користування». 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

25. Про дозвіл на розробку проєкту із  землеустрою щодо зміни 
цільового призначення земельної ділянки комунальної власності. 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

 



26. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 серпня 2018 
року №20 «Про створення комісії з визначення та відшкодування збитків 
власникам землі та землекористувачам». 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

27. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 серпня 2018 
року  № 21 «Про створення комісії по здійсненню самоврядного контролю за 
використанням та охороною земель Баштанської ОТГ». 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

28. Про затвердження проєкту із землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду для розміщення та експлуатації будівель і споруд 
автомобільного  транспорту та дорожнього господарства. 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

29. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування будівель закладів 
охорони здоров’я та соціальної допомоги. 

Інформує: Інна   ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

30. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості). 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

31. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 
09.02.2023 №23 «Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості)». 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

32. Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав 
оренди на них на земельних торгах. 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

33. Про дозвіл на розробку проєкту із землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду. 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

34. Про дозвіл на розробку проєкту із землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність. 

Інформує: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

35. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 17 
лютого 2022 року №50 «Про затвердження проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в оренду».  

Інформує: Інна ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 



36.  Про розгляд звернення депутата міської ради Сергія КОЗЯВКА щодо 
відновлення роботи Будинку дитячої та юнацької творчості. 

Інформує: Сергій КОЗЯВКО, депутат міської ради 

37. Про депутатський запит депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо 
направлення звернення до представників Української Православної Церкви, 
які знаходяться на території Баштанської територіальної громади. 

Інформує: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

 

1. СЛУХАЛИ:  
Про День вшанування пам'яті захисників Баштанського району, загиблих 
внаслідок збройної агресії російської федерації проти України. 

Доповідав: Віталій ГОМЕРСЬКИЙ, депутат Миколаївської обласної 
ради  

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

2. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку первинної медичної 
допомоги на території Баштанської ТГ на період 2021-2023 роки, затвердженої 
рішенням міської ради від 02 грудня 2021 року №2. 

Доповідала: Оксана  ШПАРУК, директор КНП «Центр первинної 
медико-санітарної допомоги» 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

3. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку вторинної (стаціонарної) 
медичної допомоги на території Баштанської ТГ на період 2021-2023 років, 
затвердженої рішенням міської ради від 29 квітня 2021 року №1. 

Доповідала: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня» 

 Головуючий на сесії міської ради міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував присутніх, що на спільному засіданні постійних комісій депутатами 
було запропоновано внести до проекту рішення такі зміни: 
- Пункт 9 Заходів та обсягів фінансування Програми викласти в такій редакції 

«Капітальний, поточний ремонт та реконструкція об'єктів»; 
- У пункті 18 «Придбання службового житла для лікарів» Заходів та обсягів 

фінансування Програми збільшити орієнтовні обсяги фінансування до рівня 4000,00 
тис.грн.. 

 

Проведено голосування за проект рішення зі змінами: 

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

 

 



4. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження змін до фінансового плану комунального некомерційного 
підприємства «Баштанська багатопрофільна лікарня» Баштанської міської ради 
Миколаївської області на 2023 рік. 

Доповідала: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

5. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін та доповнень до Цільової програми захисту населення і 
територій від надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру 
Баштанської територіальної громади на 2022-2025 роки, затвердженої рішенням 
міської ради від 02 грудня 2021 року №1. 

Доповідав: Юрій БУБЛИК, начальник відділу з питань 
містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 
цивільного захисту  

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

6. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін та доповнень до Комплексної програми сприяння оборонній 
та мобілізаційній готовності Баштанської міської ради на 2021 -2024 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 29 квітня 2021 року № 3. 

Доповідав: Юрій БУБЛИК, начальник відділу з питань 
містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 
цивільного захисту  

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

7. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Програми забезпечення громадян житлом у Баштанській 
територіальній громаді  на 2023-2027 роки. 

Доповідав: Руслан СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово - комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

 Головуючий на сесії міської ради міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував присутніх, що на спільному засіданні постійних комісій депутатами 
було запропоновано внести до проекту рішення такі зміни: 
- У пункті 3 «Формування житлового фонду службового житла для задоволення 

потреб у житлі  працівників, яким відповідно до умов чинного законодавства може 
бути надано службові житлові приміщення» Переліку завдань та заходів з виконання 
Програми збільшити обсяги фінансування у 2023 році до 4000,00 тис.грн.  

 

Проведено голосування за проект рішення зі змінами: 

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 7  додається) 



 

8. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про порядок надання та користування 
службовими жилими приміщеннями, що належать Баштанській територіальній 
громаді. 

  Доповідав: Руслан СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово - комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:  
Про оренду об'єктів нерухомого майна комунальної власності територіальної 
громади Баштанської міської ради. 

Доповідав: Руслан  СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово -комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 9  додається) 
 

10. СЛУХАЛИ:  
Про розгляд клопотання Миколаївської обласної прокуратури щодо 
виключення з числа службових жилих приміщень квартири №61 в будинку 97 
по вулиці Ювілейна у місті Баштанка Миколаївської області. 

Доповідав: Руслан  СЛАВІНСЬКИЙ, начальник відділу з питань 
житлово -комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності  

 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 12, «ПРОТИ» - 6, «УТРИМАЛИСЬ» - 3, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради не прийнято) 

 

11. СЛУХАЛИ:  
Про звіт директора КУ «Центр надання соціальних послуг Баштанської міської 
ради» про роботу та результати діяльності комунальної установи за 2022 рік. 

Доповідала: Ольга  ПРИШЕДЬКО, директор КУ «Центр надання 
соціальних послуг Баштанської міської ради»  

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 10  додається) 
 

12. СЛУХАЛИ:  



Про звіт директора КУ «Центр професійного розвитку педагогічних працівників 
Баштанської міської ради» про роботу та результати діяльності комунальної 
установи. 

Доповідала: Ірина  ЛЕВИЦЬКА, директор КУ «Центр професійного 
розвитку педагогічних працівників Баштанської міської 
ради»  

 

В ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами міської ради було доручено директор КУ «Центр професійного розвитку 
педагогічних працівників Баштанської міської ради» підготувати звернення до 
територіальних громад Баштанського району, в яких не створено Центри 
професійного розвитку педагогічних працівників з пропозицією щодо співпраці. А 
також доручено направити звернення до Департаменту освіти і науки Миколаївської 
обласної військової адміністрації стосовно надання роз'яснень щодо необхідності 
створення центрів професійного розвитку в громадах та надання освітніх послуг. 
 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 11  додається) 
 

13. СЛУХАЛИ:  
Про звіт виконуючого обов'язки директора КП «Міськводоканал» Баштанської 
міської ради про роботу та  результати діяльності комунального підприємства за 
2022 рік. 

Доповідав: Микола ГЕРАСИМЛЮК, в.о. директора                                         
КП «Міськводоканал» 

В ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами виконуючому обов'язки директора КП «Міськводоканал» було надано 
такі доручення: 
- Надати на розгляд робочої групи з питань об’єктивного вивчення питання 
зміни тарифів на послуги з централізованого водопостачання та водовідведення 
економічно обґрунтовані тарифи з метою приведення існуючих тарифів у 
відповідність до економічного обґрунтованих витрат на їх виробництво; 
- Спільно із заступником міського голови з питань діяльності виконавчих органів 
ради Олександром Васильєвим забезпечити роботу робочої групи щодо перевірки 
окремих напрямків діяльності КП «Міськводоканал» Баштанської міської ради. За 
результатами роботи підготувати план виведення комунального підприємства з кризи. 

 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

14. СЛУХАЛИ:  
Про звіт директора КП «Добробут» про роботу та результати діяльності 
комунального підприємства за 2022 рік. 

Доповідав: Сергій  ФЕДОРКО, директор КП «Добробут» 

В ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами директору КП «Міськводоканал» було надано доручення щодо вжиття 
заходів із погашення заборгованості по виплаті заробітної плати працівникам 
комунального підприємства.  



Окрім того, доручено вжити заходи щодо впорядкування території міського 
сміттєзвалища.  

 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

15. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Статуту комунального підприємства «Добробут» та 
затвердження його в новій редакції. 

Доповідав: Сергій  ФЕДОРКО, директор КП «Добробут» 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 14  додається) 
 

16. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до бюджету Баштанської міської територіальної громади на 
2023 рік. 

Доповідала: Світлана  ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради 

 

 Головуючий на сесії міської ради міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував присутніх, що на спільному засіданні постійних комісій депутатами 
було погоджено внесення до проекту рішення зміни щодо передбачення видатків,  

пов’язаних з ремонтними роботами адмінприміщення міської ради за адресою: 
вул.Полтавська, 41 в розмірі 100 000 грн. 
 В ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
також обговорювались питання резервування коштів у бюджеті громади на 
встановлення (облаштування) укриттів в закладах освіти громади з метою 
відновлення повноцінного освітнього процесу, та питання щодо відновлення роботи 
Будинку дитячої та юнацької творчості. В рамках обговорення даних питань 
депутатами було надано ряд доручень начальнику відділу освіти, молоді та спорту  
Олександру КОПТЄВУ, а саме: 
- доопрацювати акти комісійного обстеження закладів освіти Баштанської 

міської територіальної громади, які зазнали пошкоджень внаслідок військової агресії 
російської федерації, яке здійснено було на підставі розпорядження міського голови 
від 21.11.2022 року №186-р та надати вищевказані акти для ознайомлення депутатів 
міської ради; 
- вивчити питання щодо можливості та доцільності встановлення 

(облаштування) укриттів в закладах освіти Баштанської міської ради з метою 
відновлення освітнього процесу. Підготувати відповідну інформацію по кожному 
закладу освіти (в табличній формі) для ознайомлення депутатів; 
- розглянути доцільність оптимізації сільських закладів освіти  з урахуванням 

необхідності облаштування укриттів, вивчити можливість підвозу дітей; 
- розглянути можливість відновлення роботи Будинку дитячої та юнацької 

творчості. 
   

Проведено голосування за проект рішення зі змінами: 

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 15  додається) 



 

17. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на списання комунального майна. 

Доповідала: Алла  БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

18. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на списання легкового автомобілю GEELY MR7151А з 
балансу відділу освіти, молоді та спорту. 

Доповідав: Олександр  КОПТЄВ, начальник відділу освіти, молоді та 
спорту  

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 17 додається) 
 

19. СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на безоплатне прийняття індивідуально визначеного майна зі 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області 
у комунальну власність територіальної громади Баштанської міської ради. 

Доповідав: Олександр  КОПТЄВ, начальник відділу освіти, молоді та 
спорту  

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

20. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Статуту комунальної установи «Баштанський міський 
будинок культури» Баштанської міської ради Баштанського району 
Миколаївської області. 

Доповідала: Ангеліна  ДОВГА, керівник вокальної студії Баштанського 
міського будинку культури 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 19  додається) 
 

21. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження базової  мережі закладів культури Баштанської міської ради. 

Доповідала: Ангеліна  ДОВГА, керівник вокальної студії Баштанського 
міського будинку культури 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 20  додається) 
 

22. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради  від 21 листопада 2022 року № 14 
«Про затвердження базової мережі закладів культури на базі КЗ «Баштанський 
міський будинок  культури» Баштанської міської ради. 



Доповідала: Ангеліна  ДОВГА, керівник вокальної студії Баштанського 
міського будинку культури 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 21  додається) 
 

23. СЛУХАЛИ:  
Про передачу майна комунальної власності Баштанської територіальної 
громади з балансу відділу розвитку культури і туризму виконавчого комітету 
Баштанської міської ради на баланс Баштанської міської ради Миколаївської 
області.  

 Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 22  додається) 
 

24. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 06 листопада 2019 
року №24 «Про затвердження  проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в постійне користування». 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

25. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту із землеустрою щодо зміни цільового 
призначення земельної ділянки комунальної власності. 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 24  додається) 
 

26. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 29 серпня 2018 року №20 «Про 
створення комісії з визначення та відшкодування збитків власникам землі та 
землекористувачам». 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 25  додається) 
 

27. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 29 серпня 2018 року  № 21 «Про 
створення комісії по здійсненню самоврядного контролю за використанням та 
охороною земель Баштанської ОТГ». 



Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 26  додається) 
 

28. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту із землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду для розміщення та експлуатації будівель і споруд автомобільного  
транспорту та дорожнього господарства. 

Доповідала: Інна ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 27  додається) 
 

29. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
для будівництва та обслуговування будівель закладів охорони здоров’я та 
соціальної допомоги. 

Доповідала: Інна   ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 28  додається) 
 

30. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості). 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 29  додається) 
 

31. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 09.02.2023 №23 «Про 
затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)». 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 30  додається) 
 

32. СЛУХАЛИ:  
Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на 
земельних торгах. 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 



Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 31  додається) 
 

 

33. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту із землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в оренду. 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 32  додається) 
 

34. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту із землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність. 

Доповідала: Інна  ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 33  додається) 
 

35. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 17 лютого 2022 року 
№50 «Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в оренду».  

Доповідала: Інна ЖУЖА, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

В ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати 
дійшли згоди щодо внесення змін до пункту 1 проекту рішення та викладення його в 
такій редакції: 

«1. Внести зміни до пункту 5 рішення Баштанської міської ради від  17 
лютого 2022 року №50 «Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду», виклавши його в такій редакції : 

«5. Передати земельні ділянки  перелічені в п.1, 2, 3, 4 рішення в оренду  та 
уповноважити  Баштанського міського голову укласти договори оренди землі, по 
земельним ділянкам, зазначеним в п.1 даного рішення  за умови орендної плати в 
розмірі 6 відсотків, в п. 2, 3, 4  даного рішення за умови орендної плати 12 відсотків 
від нормативної грошової оцінки земельної ділянки з урахуванням коефіцієнта 
щорічної індексації грошової оцінки земель». 
 

Проведено голосування за проект рішення зі змінами: 

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 34  додається) 
 

36. СЛУХАЛИ:  
Про розгляд звернення депутата міської ради Сергія КОЗЯВКА щодо 
відновлення роботи Будинку дитячої та юнацької творчості. 

Інформував: Сергій КОЗЯВКО, депутат міської ради 



Депутат міської ради Сергій КОЗЯВКО проінформував, що до нього надійшло 
звернення голови батьківського комітету зразкового художнього хореографічного 
колективу «Надія» з проханням щодо відновлення роботи Будинку дитячої ти 
юнацької творчості, так як є численні звернення батьків вихованців.  

В ході обговорення звернення депутати доручили начальнику відділу освіти, 
молоді та спорту виконавчого комітету міської ради Олександру КОПТЄВУ щодо 
вивчення питання, пошуку відповідного приміщення та відновлення роботи закладу.  
 

37. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо 
направлення звернення до представників Української Православної Церкви, які 
знаходяться на території Баштанської територіальної громади. 

Доповідав: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

Депутат міської ради Віталій ГРИЦЮК ознайомив депутатів із запитом та 
зачитав текст звернення до представників Української Православної Церкви, які 
знаходяться на території Баштанської територіальної громади. 

В ході обговорення проекту звернення депутати доручили юридичному відділу 
міської ради доопрацювати текст звернення в площині узгодження термінів, вжитих у 
зверненні, з чинним законодавством України та направити представникам 
Української Православної Церкви, які знаходяться на території Баштанської 
територіальної громади. 

 

Проведено голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 35  додається) 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що проекти рішень порядку денного тридцять другої сесії міської ради восьмого  
скликання, що винесено на розгляд депутатів було  розглянуто та  затверджено. Після 
чого надав депутатам час для внесення зауважень, пропозицій чи виступів.  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив про 
закриття  сесії.  

 

(Лунає Державний гімн України) 
 

 

Міський голова                                                                   Олександр БЕРЕГОВИЙ 

 

 

Протокол вела:  
Начальник відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю                                                   Юлія ГЛАДКА 


